
 

Referat medlemsmøte Rustad IL Langrenn, 24.februar 2025 

1. Oppnevning av møteleder og referent 

Barbro Dahlen ble oppnevnt til møteleder, Kristin Margrethe Eintveit referent. 

2. Barbro gikk gjennom gruppens årsberetning 
o Se egen presentasjon  
o Ingen spørsmål 

 
3. Økonomi 

o Treffer relativt bra mellom budsjett og regnskap 
o God buffer  
o Planlagt innkjøp av bil i 2025 
o Justerer påmeldingsavgifter dersom man ser en åpning for det opp imot 

innkomne midler (eksempelvis sponsorinntekter og/eller tilskudd) 
o Prøver å være påpasselig med å holde kostnadene nede 
o Spørsmål knyttet til hva som gjøres mht rekruttering. Medlemstall relativt 

stabilt.  
 Skoleskidager 
 Aktivitetsdager utenom treninger 
 Skilek – tilbud til barn mellom 3-8 år 
 Større arrangementer 
 Sosiale medier og omtale 
 Tilbud hele året (barmarkstrening) 

 
o Spørsmål knyttet til frafall og hvorfor vi mister ca 100 medlemmer pr år.  

 Antakelse om at stor del av grunnen er at man velger en annen 
idrett. Eks 2006-gruppen: miljøfaktorer og samlet størrelse på 
gruppen. Ønskelig fra trenersiden om at det blir formidlet tydelig 
overfor trenerne hvordan treningene kan gjøres attraktive.  

 Strategiarbeid gjort av egen strategikomitè hvor arbeid ble lagt 
frem på medlemsmøtet og årsmøtet i 2023: Oppsummering av 
funn: 

1. De som har et attraktivt sosialt miljø    
2. De som leverer på barn og unges forventninger – og ikke på 

voksenverdenens ambisjoner  
3. De som har minst barrierer med hensyn til økonomi og 

tilgjengelighet  

4. Forslag fra Styret om å beholde samme nivå på treningsavgift også i 2025. 

a. Enighet rundt at treningsavgift holdes  



 

5. Behovsplan for idrett i Oslo kommune. 

Langrennsgruppa har gitt innspill på følgende saker i kommende periode: 

a. Maskinhus for løypemaskiner og annet utstyr som Bymiljøetaten har. 

b. Ferdigstillelse av løyper (inntil 5 km) og snøproduksjonsanlegg 

c. Ønske om rulleskianlegg på Grønmo 

 

6. Nye kandidater til Styret 

Følgende kandidater meldte seg som kandidater: 

a. Knut Lutnæs 
b. Magnus Waaler 

Ovennevnte kandidater fremmes som ekstra kandidater til Styret i tillegg til nåværende 
styre (utenom Bjørghild Fjeld som ikke stiller til gjenvalg) 

 

Referent 

Kristin Margrethe Eintveit  


